
 

 

 

 

 

 

school Tjalleberd 

 

Twee jaar geleden is de openbare basisschool de Nijewei en christelijke basisschool 

Anjewier gefuseerd tot SWS De Nijewier. Deze school is tijdelijk gehuisvest in de 

voormalige basisschool Nijewei.  

Omdat de huisvesting daardoor een probleem werd, is er een haalbaarheidsonderzoek 

gedaan. Daarbij is gekeken naar nieuwbouw of renovatie van de huidige locatie. Dit 

onderzoek schijnt al enige tijd gereed te zijn.  

 

 
Wat is de uitkomst van het haalbaarheidsonderzoek? Kunnen wij ook over dit onderzoek 

beschikken? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Waarom is er vertraging ontstaan in de besluitvorming? Welke aanvullende onderzoeken 

zijn er gedaan? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Wanneer wordt een besluit van het college van B&W c.q. de gemeenteraad verwacht? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Mvg  Betty van der Ven 

 

Met grote belangstelling kijken wij uit naar de antwoorden.  

 

Namens de PvdA gemeenteraadsfractie, 

 

Betty van der Ven, raadslid PvdA  

 

Van 

PvdA – Betty van der Ven 

Portefeuillehouder 

Wethouder Broekhuizen 

Behandeling ambtenaar 

Marion Mulder 

Datum ontvangst vragen 

20 februari 2018 

Vragen beantwoorden voor 

22 februari 2018 


